
Engbjergskolens Skolebestyrelse  

 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 24. februar 2020 kl. 19 – 21.30 
 
Til stede  

Heidi Frederiksen, Heidi Starcke, Thorbjørn Christensen, Winnie Westergaard, Luise Sørensen, Kamilla 

Kvols, Inge Skyt (lærer), repræsentanter for elevrådet, Peter Schultze og Ulla Høgild Berg  

 

Fraværende med afbud: 

 

Camilla Gaasdal Nielsen, Bente Rosgaard (lærer), 

Tids-

ramme  

Punkt  Referat  Bilag  

19.00 - 

19.15   

 

1. Siden sidst (I) 

a) Skolen – nyt om byggeri  

b) Nyt fra elevrådet  

c) Skolebestyrelsen 

d) Engblommen 

e) Kirkely 

f) Børne-Familieudvalget.  

 

 

a. Gennemgang af planerne for 

renovering af glasgang, garde-

rober og musiklokale. Der blev 

vist plantegninger og skitser af 

byggeriet. Det ser rigtig fint 

ud. 

Det fungerer godt med den nye 

morgenåbner i SFO-en. Vi skal 

have ansat en pædagogmed-

hjælper til SFO-en og en tilkal-

devikar til skoledelen. 

Det smattede føre er en udfor-

dring for eleverne i frikvarte-

rerne. 

b. Der arbejdes med at genetab-

lere egne cykelparkeringsplad-

ser. 

Det er vigtigt at holde orden i 

garderoberne i glasgangen. 

Elevrådet udarbejder plakater 

der opfordre til at holde orden. 

Der ønskes flere legeredskaber 

i blå skolegård. Fx små tram-

poliner, hyggeområder, halvtag 

mm. 

Legepatruljen har kørt et 

stykke tid, men der er flere af 

eleverne fra blå afdeling som 

springer fra. 

c. – 
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d. Der er fastsat møde med Eng-

blommen om overgangen fra 

førskole til SFO. 

e. Heidi fortsætter som tovholder 

mellem skole og kirken.  

f. - 
19.15 – 

19.25 

Elevrådet fortæller om deres oplevelser 

fra fællesskabsstrategien (I) 
Elevrådet var med på læringsfestival-

len i Vildbjerg. Elevrødderne startede 

med idéudveksling mellem forskellige 

skoler.  

Herefter udarbejdede man en aktivitet, 

som man kunne tænke sig til et fælles 

tilbud for kommunens skoler. 

 

19.25 – 

19.35  

Hvor langt er vi med fælles om forvent-

ninger?  (I) 

Ulla fremlægger det hidtidige arbejde. 

Se bilag 

    

Arbejdet med skolens forventninger 

har været oppe på personalemøde, 

elevrådsmøde, afdelingerne og med 

koordinatorerne fra SFO, gul og blå. 

Der er forsøgt lavet en forenklet ud-

gave af skolens forventninger. Det er 

lykkedes og tilgodeser de fleste af de 

gamle forventninger.  

Opgaven fremover er hvordan vi får 

arbejdet ført ud til eleverne. 

 

19.35 – 

19.50.  

 

Valg til skolebestyrelsen. Plan for for-

årets proces fremlægges. (D/B)  

 

Ulla gennemgik planerne til hvordan 

vi afholder ”midtvejsvalg”. 

Opfordring til nuværende bestyrelses-

medlemmer til at hverve opstillere. 

 

 

19.50 – 

20.15  

Farvel og tak for denne gang til Heidi 

Starcke som nu indgår i de ansattes ræk-

ker. Heidi har kage med😊 

Vi fik sagt pænt farvel og tak til Heidi 

Starcke for hendes flotte arbejde i sko-

lebestyrelsen. Vi glæder os til samar-

bejdet med Heidi i SFO-en. 

 

20.00 – 

20.50  

 

Forberedelse af personalemøde om for-

ældresamarbejdet. (D/B) 

 

Ulla gav eksempler på hvorfor det er 

vigtigt at have et velfungerende foræl-

dresamarbejde. 

Intro med videoklip – evt.  

Inddeling i tre temaer: ”Klassen/SFO-

gruppen”, ”den enkelte elev” og ”sko-

len”. 

KK og UB detailplanlægger. 

 

20.50 – 

21.10  

 

Fremlæggelse og godkendelse af bud-

getforslag  

Fremlæggelse af afsluttende regnskaber 

(skole og SFO)  

(I/D/B) 

 

Peter orienterede om skolens og SFO-

ens resultater for 2019. Det er endt 

med mindre overskud begge steder. 

Der er sparret på flere områder og ud-

giften til personale der er fratrådt har 

været mindre end forventet. Derfor er 
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D: Drøftelse, B: Beslutning, I: Information  

 

et forventet underskud på skolendelen 

ændret til at gå i nul. Stor ros til perso-

nalet for, at have været tilbagehol-

dende i forhold til indkøb. 
21.10 – 

21.20 

Ansøgning om afkortning af skoleda-

gens længde i skoleåret 2020-2021. 

(D/B)  

 

Der er enighed om igen at søge afkort-

ning af skoledagens længde. Dette gø-

res med begrundelse i læringssamtaler, 

holddeling og co-teathing. 

 

21.10 - 

21.30  

 

Eventuelt 

 

Det bliver frivilligt om den enkelte 

skole vil afvikle nationale test i inde-

værende skoleår. Der bliver dog ud-

valgt nogle skoler, som af den ene el-

ler anden grund skal teste. Nationale 

Test kommer tilbage i en revideret 

form til næste skoleår. 

Thorbjørn har på opfordring af Ulla 

undersøgt muligheder for at søge 

fonde til indkøb af musikinstrumenter 

til det nye musiklokale. Han er godt i 

gang med dette arbejde.  

Det kunne ligeledes være en mulighed 

at søge midler til nye tilbud til skole-

gården. 

”Leg på streg” trænger til en genop-

maling. Vi mødes to timer før besty-

relsesmødet i maj – hvis vejret tillader 

det😉 

 


